
            Bilaga 2 
 

Kommunstyrelsen 2018-01-15 § 4 och 18 
 
Ärende 4  
Upplåtelse av tomträtt i Saltsjöbaden för byggnation och drift av nya Näckenbadet 
Ärende 18 
Antagande av anbudsgivare för ny simhall i Saltsjöbaden 
 
Protokollsanteckning 
Christina Ståldal (NL) lät anteckna följande. 
 
”Nackalistan motsätter sig den gemensamma upphandlingen med byggare och driftare i samma 
paket. En tidigare oprövad variant med många inbyggda risker. De många uppblåsta 
simhallsbyggen i landet avskräcker liksom erfarenheterna av jätteprojekt som kan riskera bli ett 
nytt Karolinska eller Arlandabana. Det brister i upphandlingsparametrar till mötet och i sista 
stund kom namn på entreprenörerna. Ingen nivå på biljettavgifter finns eller koppling till 
gemensamt sim-kort. Riskanalyser brister i hög grad vilket går emot revisorernas anvisningar. 
Nackalistan yrkar avslag på både ärende 4 och 18, också mot bakgrund av att det tidigare 
underlaget hade ansenliga brister i faktaunderlaget och likaså det faktaunderlag som mörkades för 
offentligheten. Nackalistan yrkar på en ny förutsättningslös utredning där det ekonomiska 
underlaget är gediget och realistiskt och sätts i förhållande till nyttan för ett maximalt antal 
invånare/barn.” 


